
Zápis z mimořádného zasedání AS SU FPF dne 24. 6.  2019 

 

Přítomni: PhDr. Petr Vojtal,  doc. RNDr. Jiří Kovář, Ph.D., doc. RNDr. Petr Slaný, Ph.D., 

MgA. Mgr. Ondřej Durczak, Mgr. Martin Urbanec, Ph.D., Jiří Štěpánek,  Mgr. Ondřej Mazurek, 

prof. Mgr. Jindřich Štreit, dr.h c., doc. Mgr. Jiří Siostrzonek, Ph.D. 

Omluveni: BcA. Filip Košťálek 

Hosté:  Prof. PhDr. Irena Korbelářová, Dr. , Ing. Mgr. Josef Svoboda 

 

Program: 

1. I. změna Volebního řádu AS SU FPF.  

2. Návrh rozpočtu SU FPF pro rok 2019.  

3. Návrh rozpisu příspěvku a dotace SU FPF pro rok 2019.  

4. Prospěchová stipendia SU FPF v akademickém roce 2017/2018.  

5. Různé. 

 

Ad1) AS SU FPF projednal a schválil č. j. 12/9/AS -   I. Změna Volebního řádku AS SU FPF 

v Opavě, komentář podala děkanka, došlo k vypuštění jednoho bodu v Článku 3. Změna 

vychází z připomínek spojených se zamítnutím žádosti institucionální akreditace Materiál 

bude postoupen AS SU. 

Hlasování: 9 pro 

 

Ad2) AS SU FPF projednal a schválil č. j. 13/19/AS – Návrh rozpočtu FPF SU. Komentář 

podala děkanka – počítá se s vyrovnaným rozpočtem. Dále informoval tajemník, informoval o 

dotacích a doplňkové činnosti. J. Siostrzonek ocenil, že jsou v materiálu uvedeny výsledky 

RUV, které přinesly ústavy FPF a činí 3,8 miliónů. Některé ústavy jsou v mínusu, je to 

způsobeno klesajícím počtem studentů (převážně u humanitních oborů), je nutné motivovat 

ústavy a zvýšit propagaci. 

Hlasování: 9 pro 

 

Ad3) AS SU FPF projednal a schválil č. j. 14/19/AS -  Návrh rozpisu příspěvku a dotace FPF 

SU v Opavě pro rok 2019. Komentář podala děkanka, materiál byl vypracován na základě 

metodiky MŠMT. Vytvořen vyrovnaný rozpočet, byl sestaven dle metodiky uplynulých let. 

Hlasování: 9 pro 

 

Ad4) Výplata prospěchových stipendií za ak. rok 2017/2018 – dotaz Mgr. Mazurka. Děkanka 

– vyplácení prospěchových stipendií není  nárokové. Nebylo vydáno příslušné rozhodnutí 

děkana (prof. Z. Stuchlíka) na uvedené období pro vyplacení těchto stipendií. Nelze 

rozhodnout a vyplatit zpětně a forma mimořádných stipendií je v tomto případě 

nerovnoprávná a nevyhovující, řada studentů již ukončila studium.  V tomto ak. roce bylo 

vydáno rozhodnutí děkanky (č. j. 4/19/AS). 

AS SU FPF bere na vědomí. 

 

Ad5) O. Mazurek informoval o soutěži vypsanou MŠMT v oblasti vzdělávání na VŠ.  

Navrhuje zapojení se do soutěže. Již byli informováni vedoucí jednotlivých ústavů. 

 

Příští zasedání AS SU FPF se bude konat 7. 10. 2019 (pokud vyvstane nutnost, v případě 

organizace doplňujících voleb do AS SU, potom ve dnech od 11. 9.) v zasedací místnosti 

děkanátu. 

  



Usnesení z mimořádného zasedání AS SU FPF ze dne 24. 6. 2019 

 

1. AS SU FPF schvaluje I. změnu Volebního řádku AS SU FPF v Opavě. 

2. AS SU FPF schvaluje Návrh rozpočtu SU FPF pro rok 2019. 

3. AS SU FPF schvaluje Návrh rozpisu příspěvku a dotace SU FPF v Opavě pro rok 2019. 

4. AS SU FPF bere na vědomí a souhlasí se stanoviskem děkanky k otázce nevyplacení 

prospěchových stipendií v akademickém roce 2017/2018. 

 

 

 

PhDr. Petr Vojtal 

předseda AS SU FPF 


